

慈濟大學醫學系生物醫學碩士班
修讀學、碩士一貫學程要點

Tzu Chi University
School of Medicine Master's Program in Biomedical Sciences
Guidelines for taking Combined Bachelor's/Master's Degree Programs

第一條依據「慈濟大學學生修讀學、碩士一貫學程辦法」訂定本要點。

Article 1

These guidelines are based on Tzu Chi University's Rules for taking Combined Bachelor's/Master's Degree Programs

第二條本校大學部四年制學系學生得於修業年限屆滿前一學年、醫學系與後中醫學系得於二年級之下學期期中考前一週向本碩士班提出申請。

Article 2

The University's undergraduate students may apply to this Combined Bachelor's/Master's Degree Programs one academic year before graduation. Students of the School of Medicine and the School of Post-Baccalaureate Chinese Medicine may submit requests one week before the mid-term exam, in the Spring Semester of their sophomore year.

第三條需繳交審查資料：

- 一、「慈濟大學學生修讀學、碩士一貫學程申請表」。
- 二、歷年成績單(含排名)。
- 三、自傳、參與研究成果及其他有助於審查之書面資料。

Article 3

Documents to be submitted:

1. The Application for taking Combined Bachelor's/Master's Degree Programs
2. Transcripts (including rankings)
3. Autobiography, research results, and other documents pertinent to the application

第四條甄選程序：由本碩士班招生委員會成立審查小組，審查方式依申請人所提資料進行審查，經審查委員會審查合格者，送教務處存查。

Article 4

Review procedure

The program's Admissions Committee will set up a team, which will review the applicant's information and make a decision. The program will send a list of those passing to the Office of Academic Affairs.

第五條錄取之學生取得碩士班預備研究生資格後，必須於規定修業年限內取得學士學位、醫學系依入學大學同等學力認定標準辦理，參加本碩士班甄試入學或一般生入學考試，經錄取後始正式取得本碩士班研究生資格。

Article 5

Admitted students must receive their bachelor's degree within the prescribed period of study. Students of the School of Medicine must meet the academic standard equivalent to that of college graduates, and complete evaluation criteria set by this program, or pass the written examination, before they are admitted to the program.

第六條大學期間所選修之碩士班課程，可依本校學生抵免學分辦法辦理碩士班學分抵免，但碩士班課程若已計入大學部畢業學分數內，則不得再申請抵免碩士班學分數。

Article 6

Regarding elective courses of the Master's Program, students may follow the rules to apply for transfer credits. However, students may not receive a waiver if they have included the above in calculating their undergraduate credit hours.

第七條本要點若有未盡事宜，悉依本校相關規定辦理。

Article 7

Should anything be relevant to the applicant, yet is not explicitly listed in these guidelines, the applicant may refer to the University's applicable regulations or rules.

第八條本要點經班務會議、系務會議及院務會議通過，提送教務會議核備後實施，修正時亦同。

Article 8

These guidelines must be approved by the Meeting of the Master's Program in Biomedical Sciences, the School of Medicine, and the College of Medicine. Moreover, these have to be finally ratified by the Meeting of the Office of Academic Affairs. Any amendments shall follow the same procedure.